
Ako prežijem túto dobu? 

 

             Túto dnešnú dobu môžeme charakterizovať ako veľmi zvláštnu, svojím spôsobom aj 

trocha komplikovanú. Množstvo ľudí vyslovuje tieto slová. Je jednoduché kritizovať, ale 

takým spôsobom nič nevyriešime. Sú v dnešnom svete len samé zápory? Dá sa ešte vôbec 

prežiť v dnešnom svete v pokoji?    

Problémy sú a vždy aj budú, musíme sa ich naučiť riešiť. Všetci sa neprestajne niekam 

ženieme a nemáme čas zamyslieť sa nad nimi. Prečo sú v našom živote aj zlé veci? Predsa, 

keby neboli, tak by sme mali oveľa jednoduchší  život.  

            Neexistuje daný recept, ako sa pripraviť na svoj budúci život. Na začiatku prípravy je 

škola. Počas štúdia sa zoznámime s obrovským množstvom ľudí. Riešime problémy, ktoré 

neraz pocítime na vlastnej koži. Ani škola nás ale nedokáže pripraviť úplne na všetko. 

Konfliktov je na svete mnoho. Žiaľ, či vďakabohu negatíva nám robia všetko akosi ťažšie. 

Skúsil som sa však zamyslieť nad tým, aké by bolo, keby neexistovali. Jednoducho povedané 

nudné. A je super, že niekto múdry ich pridal do nášho života, inak by stratil cenu a zmysel. 

Od útleho veku máme svoje ciele a plány, ktoré mnohokrát meníme. Každým dňom sme 

múdrejší a múdrejší. Kto by nechcel byť múdry a dospelý človek? Všimol som si však, že ani 

tá detská múdrosť a rozmýšľanie by nám nemalo počas života zmiznúť. Keď som bol malý, 

riešil som naozaj len potrebné a vážne problémy. Raz som počul jedno naozaj múdre 

príslovie: „Ak mnoho malých ľudí, na malých miestach, urobí mnoho malých skutkov, zmení 

sa tvár zeme.“ Svoju inteligenciu a vyspelosť by sme mali využiť a nie zneužiť. Na niektorých 

miestach by sme mali hľadať jednoduchosť a to je tá vec, ktorá nám robí vážny problém. Sám 

som si všimol, aké zbytočnosti dokážeme riešiť a vôbec sa nesnažíme robiť si veci 

jednoduchšie. Za príklad, hoci veľmi nerád, dávam aktuálnu vojnu, ktorá sa odohráva vo 

svete. Nestačím sa čudovať, ako dovolíme po všetkých skúsenostiach, ktoré sa odohrali 

v minulosti, aby došlo k vojne. A najsmutnejšie je to, že technológie, ktoré sú vyvinuté na to, 

aby nám zachraňovali a uľahčovali život, sú vlastne použité proti nám. Naozaj to stojí za 

uváženie. Opäť má toto všetko za následok ľudská vlastnosť, ktorá je potláčaná. Tolerancia. 

Aké jednoduché a pritom zložité.  Dá sa ešte vôbec prežiť dnešnú dobu v pokoji? 

Samozrejme, že áno! Aj keď na prvý pohľad to vyzerá,  že dobré veci neexistujú, nie je to tak. 

Ja som len chcel vyzdvihnúť, čo sa mi nepáči a načo by sme mali dať pozor.  

            Rozum. To je obrovský dar a žiadna vec sa mu nevyrovná. Priatelia, rodina, kto nás 

dokáže lepšie pochopiť ako oni? Čím viacej dobra budeme rozdávať, tým sa nám ho viacej 



vráti späť. Ak budeme k sebe tolerantní a chápaví, všetko bude krajšie a človek sa bude tešiť 

zo života. Zažeňme pýchu a ukážme ostatným, akú obrovskú cenu má náš život.  

A problémy? Tie nebudú mať miesto.  Zažeňme pýchu a ukážme ostatným, akú obrovskú 

cenu má náš život. Len tak sa dá prežiť dnešná doba. 
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